
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 22. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 508
Hvilket niveau ville fradraget for fagforening og A-kasse skulle sænkes til, hvis hhv. alle 
lønmodtagere eller alle danskere gjorde brug af fradraget, men med den binding, at det 
samlede niveau af mindreprovenu for staten i disse tilfælde skal være på samme niveau 
som med den nuværende brug af fradraget; dvs. udgiftsneutralt målt ift. den nuværende 
situation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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